
ÄÄNEKOSKEN NUORISOVALTUUSTO PÖYTÄKIRJA

Nuorisovaltuuston kokous
Päivämäärä: 15.3.2024 klo 17.30

Paikka: Nuorisokeskus Spotti

Paikalla:

Salla Kärkkäinen, puheenjohtaja

Amin Hämäläinen

Eeliah Liekkinen

Eemil Peuranen

Eetu Mäkinen

Elis Hytönen

Iiro Mäkelä

Kaapo Kiiski

Saga Tervo, poistui ajassa 18.29

Sonja Rauhala

Taika Honkonen

Poissa:

Joonas Laitinen, sihteeri

Iida Hytönen

Iita Hyyrönmäki

Jasmin Parantainen

Jessika Paananen

Jonna Hyyrönmäki

Vanessa Lindeman

Veera Kinnunen

Nuorisotyöntekijät:

Petri Varis

Elina Huuskola

Kummivaltuutetut:

Joni Kotilainen (ei paikalla)

Paula Forsgrén (ei paikalla)

Paula Maukonen (ei paikalla)

Pilvi Honka saapui ajassa 17.37 -

Riikka Happo -

Simo Holopainen (ei paikalla)

Tarja Pullinen (ei paikalla)

Ville Kivimäki (ei paikalla)
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Vierailijat:

Jukka-Pekka Pohjolainen, kulttuuri- ja liikuntajohtaja

1. Kokouksen avaus
Kokous avattiin ajassa 17.32

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Sihteerin valitseminen
Valittiin kokouksen sihteeriksi Eemil Peuranen

4. Pöytäkirjantarkastajien valitseminen
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Elis ja Kaapo

5. Asialistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi

6. Edustuskäyntien terveiset
Kaksitoista nuorisovaltuuston edustajaa (Petri ja Elina + kymmenen nuorta) kävivät reissulla 4. -5.3.

eduskuntatalolla. Ensimmäisenä päivänä eli maanantaina oli majoittautumisen jälkeen pääosin

vapaa-aikaa, tiistaina aamupäivästä oli ohjattu esittelykierros eduskuntatalolla, sen jälkeen oli

puhumassa Vihreiden kansanedustaja Atte Harjanne, tämän jälkeen seurasimme hetken aikaa

täysistuntoa ja lähdimme takaisin Äänekoskelle.

Kaupunginrakennelautakunnassa päätettiin jälleen uusista hankintapaketeista Äänekosken Koulunmäen

C-rakennuksen rakentamiseen liittyen.

7. Kummivaltuutettujen terveiset

Huomioidaan tulevat rallit elokuussa, tuotaisiin nuorisovaltuustoa ralleissa näkyville.

8. Äänekosken kulttuuripalvelujen esittäytyminen
Esitys: Jukka-Pekka Pohjolainen tulee kertomaan kulttuuripalveluista sekä siitä, mitä kulttuuri- ja

liikuntatoimi tekee Äänekoskella.

Esittelijä: Jukka-Pekka Pohjolainen

Päätös: Jukka-Pekka Pohjolainen esitteli laajasti Äänekosken kulttuuri -ja liikuntatoimintaa.
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9. Aloite kaksoistutkintoon liittyen
Esitys: Nuorisovaltuusto käy läpi aloitteen ja tarvittaessa kommentoi

muutosehdotuksia. Mikäli ehdotuksia ei tule, nuorisovaltuusto hyväksyy

aloitteen sellaisenaan, kuten se on liitteeseen 1 merkitty.

Esittelijä: Salla Kärkkäinen

Päätös: Salla tekee muutaman lisäyksen aloitteeseen ja vie tätä eteenpäin. Hyväksyimme aloitteen

eteenpäin vietäväksi.

10. Nuorten bändi-ilta tapahtuman suunnittelua
Esitys: Käymme läpi vielä vapaana olevat vastuualueet ja etsimme niihin työntekijät sekä keskustelemme

markkinoinnista.

Esittelijä: Tapahtuman työryhmä

Päätös: Eemil liittyy videonteko ryhmään (lainaa kameraa)

11. Keski-Suomen hyvinvointialueen palveluverkon

kommentointi
Esitys: Käymme läpi mitä tämä tarkoittaa ja keskustelemme aiheesta. Keskustelusta nousseet

kehitysideat ja palautteet laitamme lopulta eteenpäin hyvinvointialueelle. Lisätietoa liitteessä 2.

Esittelijä: Salla Kärkkäinen

Päätös: Nuorisovaltuusto ei kommentoi asiaa yhdessä. Sen sijaan jokainen voi yksilönä käydä

kommentoimassa esitystä.

12. Tarkastuslautakunnan terveiset ja videotehtävä
Esitys: Käymme läpi terveiset tarkastuslautakunnan vierailusta sekä kerromme videotehtävästä, jonka

lautakunta meille antoi. Ideoimme videota ja etsimme osallistujia.

Esittelijä: Salla Kärkkäinen

Päätös: Tarkastuslautakunnassa käytetty työryhmä tekee videon.

13. Nuvahaun markkinointi ja koulukierrossuunnitelma
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Esitys: Suunnitellaan miten tänä vuonna markkinointi hoidetaan sekä tehdään

suunnitelmaa koulukierroksia varten. Perustetaan työryhmä.

Esittelijä: Salla Kärkkäinen

Päätös: Lukiolla ei pidetä vohvelitapahtumaa. Lukiolla annetaan lakupatukoita ja

tikkareita. Markkinointipaikkoja ovat kouluvierailujen lisäksi eri somealustat,

Wilma, julisteet, ilmoitustaulut

Uuden nuvan haku -markkinointityöryhmään kuuluu Eeliah, Salla sekä Sonja

Hakuaika 1.5. -15.5.2024

14. Muut esille tulevat asiat
1. Toukokuulle tulee yksi lisäkokous ma 6.5.

2. Pientä infoa tulevasta nuorten kuulemistilaisuuskokonaisuudesta

15. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 8.4. klo 16.30

16. Kokouksen päättäminen
Kokous päätettiin ajassa 19.57

Liitteet:
1. Kaksoistutkinto aloite

2. Keski-Suomen hyvinvointialue tiedote

https://docs.google.com/document/d/1HYYuveAQXXew1uyY-JtzRTGjJkuUQSdjkLSLnruTVnA/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1gUskwU7MdGdOcyw4sUOC7jqqSjyh3kN0pSyt9GRMVJ4/edit

